

# 6D4N XI'AN - LIVING IN THE TANG DYNASTY

## 体验唐风市井生活 - 长安十二时辰

T/C: GA-CNXY | UPDATED: 25MAR2025

PRIVATE  
TOUR

4 TO GO

No  
Shopping Stop  
无购物站

长安时辰



Terracotta Army 兵马俑

### DAY 1: Arrive Xi'an Airport (XIY)

抵达西安国际机场

\*Proposed flight: D7 346 KUL XIY 1905-0030+1

Welcome to Xi'an, the world-famous ancient capital which has been designated with 13 Chinese dynasties. On arrival Xi'an Airport, meet and greet by tour guide, then transfer to hotel for check-in.

欢迎来到中国人文色彩浓厚的十三朝古都【西安】。抵达后，导游接机，前往酒店办理入住休息。

### DAY 2: Xi'an - Lintong - Mount Huashan | 130KM, Duration 2 hours (B/L/D)

西安/临潼/华山 | 全程 130KM, 车程约 2 小时 (早/午/晚餐)

After breakfast, proceed to visit the [Xi'an City Wall], which is the largest and most well-protected ancient city wall in China. In the afternoon, proceed to Lintong and visit the [Terracotta Warriors and Horses (Included one-way Battery Car)], known as "the eighth wonder of the world". After the tour, drive to Mount Huashan and overnight at the hotel located foot of Huashan.

早餐后，前往游览国家 4A 级景区【西安城墙】是中国现存规模最大，保护最完整的古代城垣。下午，前往临潼，参观被誉为“世界第八大奇迹的【秦始皇兵马俑（含单程电瓶车）】”。游览结束后，赴华山，入住华山脚下的酒店。

### DAY 3: Mount Huashan - Xi'an (B/L)

华山/西安 (早/午餐)

After breakfast, visit one of the famous Five Sacred Mountains in China. Since ancient times, it has the reputation of "the most dangerous mountain" [Huashan (including the mountain car + return Beifeng cable car)]. Return to Xi'an after lunch. In the afternoon, visit [Yongxingfang Cultural Snack Street], where tourists can experience variety of local snacks.

早餐后，游览中国著名的五岳之一，自古以来就有“奇险第一山”的美誉，也是国家 5A 级重点风景名胜区【华山（含进山小车+北峰索道往返上下）】。午餐后返回西安市区。下午游览【永兴坊文化小吃街】，旅客可在此体验当地的各种小吃，品种丰富，也是中外游客必打卡之处。



Mt. Huashan 华山

#### DAY 4: Xi'an~ The Longest Day in Chang'an (B/L)

西安 (早/午餐)

After breakfast at the hotel, visit [Daming Palace National Heritage Park] (include buggy car, Miniature Landscape), follow by visit [Chang'an Twelve Hours Theme Block (China's first immersive Tang style market life and culture experience)] so that you can fully enjoy a life in Tang Dynasty's glory. Listen to Tang music, watch a Tang opera, taste in Tang meal, play in Tang customs and enter Tang Dynasty in a second, truly be a Tang Dynasty person. Afterwards, visit [Huimin Street, Bell and Drum Tower Square], and then visit the instagrammable spot at night: [Datang Everbright City + Big Wild Goose Pagoda Music Fountain Square].

酒店享用早餐后，游览【西安大明宫国家遗址公园（含电瓶车，地下微缩景观遗址）】，后前往游览【长安十二时辰主题街区（中国首个沉浸式唐风市井生活文化体验）】让您能够在长安十二时辰充分享受到“观一场唐风唐艺、听一段唐音唐乐、演一出唐人唐剧、品一口唐食唐味、玩一回唐俗唐趣、购一次唐物唐礼，一秒入唐，真正做一回唐朝人。之后游览【回民一条街、钟鼓楼广场】，然后夜游著名打卡地：【大唐不夜城+大雁塔音乐喷泉广场】。

#### DAY 5: Xi'an Airport Departure (XIY) (B)

第五天：西安国际机场 - 回程 (早餐)

\*Proposed flight: [D7 347 XIY KUL 0140-0705](#)

Free time after breakfast and self-check-out (NO driver and tour guide service)

Free activities, no itinerary arrangements (NO driver and tour guide services)

The driver will send you to the airport in the evening (NO tour guide drop-off service)

早餐后自由活动及自行退房 (不含司机导游服务)

自由活动，不安排行程 (不含司机导游服务)

司机晚上送机场 (不含导游送机服务)

#### DAY 6: Arrive KUL

抵达吉隆坡

*\*Sequence of itinerary subject to arrangement\**

*\*Image shown are for illustration purposes only\**

Local 4* Hotel (Or similar class)	Traveling Period: Mar – 31 December 2025			
	Ground Arrangement – MYR (Per Person)   FIT			
	GV 4	GV 5 - 6	GV 7 - 9	Single Sup
	7-seaters	14 – 19 seaters		
<b>Xi'an 西安 (3N):</b> Holiday Inn Express Hotel or similar 西安智选假日酒店系列或同级 <b>Mt. Huashan 华山 (1N):</b> Novotel Hotel or similar 华山诺富特酒店或同级	3548	2968	2698	590

**BLOCK OUT DATE: 04-06 Apr 2025, 01-05 May 2025, 31 May – 02 Jun 2025, 01-08 Oct 2025, 24-25 Dec 2025**

**Recommended Optional (推荐自费):**

Real-life 3D "Tuo Ling Legend" performance show 实景 3D 演艺 "驼铃传奇" : RMB 298 元/人;

Traditional Chinese-style body massage (90 mins) 传统养生中式全身按摩 (90 分钟) : RMB 300 元/人

\*\* (非保证自费, 自愿参加)

**Included:**

- 4-night accommodation with breakfast as per itinerary
- Admission fee as itinerary stated.
- Meals as per itinerary

**Excluded:**

- International flight ticket & airport taxes.
- Compulsory Mandarin / English Speaking Guide **Tiping: RM100/pax**
- China visa
- Any transport usage in sightseeing park
- All personal incidental expenses, room service, laundry, luggage handling fees, excess baggage charges, beverage, telephone telex, personal and baggage insurance.
- Other items which are not stated in the itinerary.
- Travel insurance (highly recommended).
- Peak Season date & Surcharge Subject to change without prior notice, block out date TBA upon booking confirmation.

**Remarks:**

1. Private tour Min. GV.4 per booking with Chinese / English speaking tour guide.
2. Non-refundable deposit of **RM 800/Pax** upon booking confirmation. Full payment must be made 35 days before departure.
3. Guarantee Departure. Private Tour.
4. Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
5. Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
6. Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any).
7. Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 12.00.
8. Sequence of itinerary subject to local arrangement.
9. No services have been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.
10. Daily Departure. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
11. Supplement will be applied for any fairs/events/public holidays/high seasons (subject to change).

\*\* All the prices will be subject to change based on availability \*\*  
 For Enquiry, please check the: <https://www.goldendestinations.com/>

SCAN ME

